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                                                    精品学习网

试题一
对话理解。本部分共有四段对话，每段对话后有两个问题。请根据对话内容，在各题所给的三个选项中选出一个最佳答案，用鼠标在题号前选择。每段对话听两遍。本题共8分。
听第一段对话，回答第1---2小题。
(
)1. What does the man teach?


A.  English.


B. History.

C. Music.

(
)2. How long has the man been teaching?


A. Twenty years.



B. Thirteen years.


C. Five years.

听第二段对话，回答第3---4小题。
(
) 3. How old is the woman's grandson?


A. Six years old.



B. Seven years old.


C. Twelve years old.

(
) 4. What present will the woman buy?


A. A toy bus.




B. A toy train.



C. A toy car.

听第三段对话，回答第5---6小题。
(
) 5. Where does this conversation most probably take place?


A. In a hospital. 



B. At school.


C. At home.

(
) 6. What does the woman suggest the man to do?


A. To go to school.



B. To do exercises.

C. To stay in bed.

听第四段对话，回答第7---8小题。
(
) 7. What's the probable relationship between the two speakers?


A. Teacher and student



B. Classmates


C. Mother and son.

(
) 8. What is the lecture about?


A. Teaching skills.



B. Basketball skills.

C. Time management.

短文理解。你将听到一篇短文，短文后面有5个问题，请根据短文的内容，在每小题所给的三个选项中选出一个能完成句子的最佳选项。短文听两遍。本题共5分。
(
) 9. 
Peter likes to ___________.


A. buy watches



B. collect stamps


C. read books

(
) 10. There are __________ in Peter’s house now.


A. 105 watches



B. 150 clocks


C. 115 shelves

(
) 11. Peter’s wife often _____________.


A. buys books



B. cleans clocks


C. enjoys pictures

(
) 12. Peter’s wife is ___________Peter’s hobby.


A.
busy
 with


B. very glad at



C. not happy with 

(
) 13. Peter’s wife says she doesn’t know the real time because _______.

the clocks keep different times

she has difficulties in keeping time

she has troubles in listening to the clocks

朗读短文。你将会在屏幕上看到一篇短文，准备30秒钟，按照提示朗读并在规定时间内录音。本题共3分。


Once upon a time long ago, there lived a farmer only three feet tall. He was so short that he needed a stool to stand on. This bothered him not a bit because although he was small he was very brave. In fact, in his heart he secretly longed to become a knight and win the hand of the Princess. The Princess was the King and Queen's only child and it should come as no surprise that the little farmer loved her very much for she was both kind and beautiful. She was even smaller than he, and had dancing eyes and beautiful long hair. But, the little farmer could admire the Princess only from afar because she was, after all, a princess and he but a poor farmer--not even that tall.

情景对话。请你根据所给的情景与提示扮演角色，进行提问或回答4个问题。在完成每个问题之前，你有5秒钟左右的准备时间，按照提示在规定时间内录音。本题共4分。
角色：Mary，学生；小强，学生
情景：小强和Mary上周考了数学和英语；小强数学好，Mary英语好；他们将互相帮助。
        你将扮演小强的角色。
Mary：Hi, Xiao Qiang. How did you do in last week’s exams? <电脑屏幕显示>
考生： 
Mary: I'm sorry about that. Maybe I can help you with your English. <电脑屏幕显示>
考生：   

Mary: Well, I failed my Maths exam. How did you do in your maths? <电脑屏幕显示>
考生： 
Mary：Congratulations! I know you are very good at maths. What can I do with it? <电脑屏幕显示>
考生:   
Mary: Thank you. And we'll help each other. <电脑屏幕显示>
E、口头作文。下面是Xiao Bin上周的经历。请你根据所给的图片进行1分钟的口头作文。在进行口头作文前，你有50秒左右的准备时间，按照提示在规定时间内录音。本题共5分。
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试题一文字材料及参考答案
A、对话理解。本部分共有四段对话，每段对话后有两个问题。请根据对话内容，在各题所给的三个选项中选出一个最佳答案，用鼠标在题号前选择。每段对话听两遍。本题共8分。
听第一段对话，回答第1---2小题。
W:  Excuse me, can I ask you a few questions? I’m doing a survey.

M:  Sure. 

W:  What's your job?

M:  Well, I’m a teacher, a music teacher.

W:  How long have you been teaching?

M:  I started teaching in 2001, so it's been about thirteen years.

W:  What's your plan in the coming five years?

M:  I'm thinking of studying the history of western music in the UK, but I need to improve my English first.

听第二段对话，回答第3---4小题。
M:  Good morning, Madam. Can I help you?
W:  Thanks. I'm choosing a present for my grandson. 

M:  How old is your grandson?
W:  This Sunday will be his sixth birthday.
M:  What kind of toys does he usually play with?
W:  Well, he likes all kinds of toy machines, toy buses, toy cars, and so on.
M:  What about this toy train? It can turn into a robot. Many little boys like it.
W:  Good. How much is it?

M:  Twelve dollars.

听第三段对话，回答第5---6小题。
W: 
What's your problem?
M: 
I have a bad headache and I've slept a lot.

W: 
Open your mouth, and let me have a look.

M:  Ahhh... What's wrong with me, doctor?
W: 
I think you have a bad cold and your temperature is pretty high.

M: 
What can I do then?

W:  I'll give you some medicines. Take them three times a day. 

M: 
Can I go to school?

W:
You'd better stay in bed for a week.

听第四段对话，回答第7---8小题。
W:
Hi, Bob. What are you going to do this afternoon?

M:
I'm going to play basketball with my friends. 

W:
There is a lecture this afternoon in the teaching building.

M: 
A lecture? What's it about?

W:
It's about how to make full use of time.

M:
Great. I need to learn some skills about time management. When does it begin?

W: 
At 2:30. Let's go together.

B、短文理解。你将听到一篇短文，短文后面有5个问题，请根据短文的内容，在每小题所给的三个选项中选出一个能完成句子的最佳选项。短文听两遍。本题共5分。
 Most people like buying things, for example, stamps, books and pictures. But my friend Peter likes buying watches, especially clocks. He has a hundred and fifty clocks now. There are clocks everywhere in his house. You can see shelves standing in every room. All the shelves are full of clocks. Though Peter is glad to do this, his wife doesn’t enjoy it at all. She has to clean each clock every day, and it is difficult for her to do so. She is also angry at the noise. Each clock keeps its own time, so she can hear the sound of the clocks almost any time during the day and the night. She says, “The trouble is, I never know the real time, though I have so many clocks around.”

C、朗读短文。你将会在屏幕上看到一篇短文，准备30秒钟，按照提示朗读并在规定时间内录音。本题共3分。

Once upon a time long ago, there lived a farmer only three feet tall. He was so short that he needed a stool to stand on. This bothered him not a bit because although he was small he was very brave. In fact, in his heart he secretly longed to become a knight and win the hand of the Princess. The Princess was the King and Queen's only child and it should come as no surprise that the little farmer loved her very much for she was both kind and beautiful. She was even smaller than he, and had dancing eyes and beautiful long hair. But, the little farmer could admire the Princess only from afar because she was, after all, a princess and he but a poor farmer--not even that tall.

D、情景对话。请你根据所给的情景与提示扮演角色，进行提问或回答4个问题。在完成每个问题之前，你有5秒钟左右的准备时间，按照提示在规定时间内录音。本题共4分。
角色：Mary，学生；小强，学生
情景：小强和Mary上周考了数学和英语；小强数学好，Mary英语好；他们将互相帮助。
        你将扮演小强的角色。
Mary：Hi, Xiao Qiang. How did you do in last week’s exams? <电脑屏幕显示>
考生：I didn't do well in my English.
Mary: I'm sorry about that. Maybe I can help you with your English. <电脑屏幕显示>
考生：How about you?  

Mary: Well, I failed my Maths exam. How did you do in your maths? <电脑屏幕显示>
考生：Maths is easy for me. I did well in it.

Mary：Congratulations. I know you are very good at maths. What can I do with it? <电脑屏幕显示>
考生:  Don't worry. I'll help you with maths.
Mary: Thank you. And we'll help each other.

E、口头作文。下面是Xiao Bin上周的经历。请你根据所给的图片进行1分钟的口头作文。在进行口头作文前，你有50秒左右的准备时间，按照提示在规定时间内录音。本题共5分。
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给分信息点建议：1）Xiao Bin saw a little boy fall down from his bike; 2) He took the boy on his back to the nearby hospital quickly; 3) The next day, he went to see the boy with flowers; 4) The boy was better; 5) The little boy thanked Xiao Bin for his help.
听力答案：
A）1. C

2. B

3. A

4. B

5. A

6. C

7. B

8. C

B)  9. A

10, B
11. B
12. C
13. A


试题二
对话理解。本部分共有四段对话，每段对话后有两个问题。请根据对话内容，在各题所给的三个选项中选出一个最佳答案，用鼠标在题号前选择。每段对话听两遍。本题共8分。
听第一段对话，回答第1---2小题。
(
) 1. How many of them will go to the park altogether?


A. Two.




B. Four.




C. Nine.

(
) 2. Where will they meet this Saturday?


A. At the gate of the Park.
  B. In the Park.


C. At Tom's home.

听第二段对话，回答第3---4小题。
(
) 3. Where most probably are the two speakers?


A. In a hospital.


B. In a school.



C. In a shopping center.

(
) 4. What does the man’s wife do?


A. She is a doctor.


B. She is a teacher.


C. she is a saleswoman.

听第三段对话，回答第5---6小题。
(
) 5. What is the woman buying?


A. Trousers.



B. Shoes.




C. Dress.

(
) 6. What size did the woman first try?


A. Size 4.




B. Size 5.




C. Size 6.

听第四段对话，回答第7---8小题。
(
) 7. When does the museum close on Sundays?


A. At 6:00.



B. At 6:30.



C. At 7:00

(
) 8. Why do they close the museum later than usual on weekends?


A. Because there are more people.


B. Because they have more time.


C. Because it's weekends.

短文理解。你将听到一篇短文，短文后面有5个问题，请根据短文的内容，在每小题所给的三个选项中选出一个能完成句子的最佳选项。短文听两遍。本题共5分。
(
) 9. Bus No. 10 runs ___________.


A. on the main street


B. on a small road


C. in the city center

(
) 10. Tome works _________ on Wednesdays.


A. ten hours



B. eight hours



C. four hours

(
) 11. On Sundays, Tom ____________.


A. works for four hours

B. runs east and west

C. enjoys family time

 (
) 12. Tom likes his work because he can __________.


A. retire soon



B. get off work early

C. enjoy family time

(
) 13. Tom will retire __________.


A. next year



B. next month




C. next Sunday

朗读短文。你将会在屏幕上看到一篇短文，准备30秒钟，按照提示朗读并在规定时间内录音。本题共3分。
One fine evening a young princess went out to take a walk by herself in a wood; and when she came to a spring of water, she sat herself down to rest a while. Now she had a golden ball in her hand, which was her favourite plaything. After a time she threw it up so high that she missed catching it as it fell; and the ball bounded away, and rolled along on the ground, until at last it fell down into the spring. The princess looked into the spring after her ball, but it was very deep, so deep that she could not see the bottom of it. She began to cry, and said, 'If I could only get my ball again, I would give all my fine clothes and jewels, and everything that I have in the world.'

情景对话。请你根据所给的情景与提示扮演角色，进行提问或回答4个问题。在完成每个问题之前，你有5秒钟左右的准备时间，按照提示在规定时间内录音。本题共4分。
角色： Mary 和 小兵，学生
情景：两学生在校园见面打招呼。Mary看上去不舒服，她有些发烧，小兵建议她去图书馆旁边的医务室看医生。 
        你将扮演小兵的角色。
Mary: Good afternoon, Xiao Bin. <电脑屏幕显示>
考生:  

Mary: Yes, I feel cold. <电脑屏幕显示>
考生:  

Mary: I don't know. Maybe I have a fever. <电脑屏幕显示>
考生:  

Mary: Do we have a clinic in our school? <电脑屏幕显示>
考生:  

Mary: Thank you. I'll go there soon. <电脑屏幕显示>
E、口头作文。下面是“我”昨天上学路上遇到的事请情。你根据所给的图片进行1分钟的口头作文。在进行口头作文前，你有50秒左右的准备时间，按照提示在规定时间内录音。本题共5分。
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试题二文字材料及参考答案
A、对话理解。本部分共有四段对话，每段对话后有两个问题。请根据对话内容，在各题所给的三个选项中选出一个最佳答案，用鼠标在题号前选择。每段对话听两遍。本题共8分。
听第一段对话，回答第1---2小题。
W: Hey, Tom, what are you going to do this Saturday?
M: I don’t have any plans yet. Maybe I'll stay at home.
W: We are thinking of going to the People's Park. What about joining us?

M: That sounds great. I haven't been there for two years.
W: Good. There are four of us going altogether.
M: When shall we meet?
W: We'll meet at the main gate of the Park at 9:00 am. 
M: Ok, I'll see you then.
听第二段对话，回答第3---4小题。
W: Excuse me, can I ask you a few questions? I’m doing a survey.

M: Sure. 

W: What do you do?

M: I’m a doctor.

W: How often do you come to this shopping center?

M: I'm too busy with my work. This is the first time I’ve come here.

W: Who does the shopping in your family?

M: My wife. She is a teacher.

W: Thank you for your time.

听第三段对话，回答第5---6小题。
M: Good morning, Madam. What can I do for you?
W: I need to buy a pair of shoes.
M: What is your size?
W: Size 6, please.
M: How about this one? 
W: Let me try them on... Oh, it's too big. Do you have a smaller one?
M: Just a moment. I'll get you Size 5 and Size 4. You can try them on and see which size suits you best.

W: Thank you.

听第四段对话，回答第7---8小题。
M: Excuse me. When does the museum close?
W: Today is Wednesday. At six o’clock today.
M: Does it close at that time every day?
W: Well, on weekends, we close it one hour later.
M: Why?

W: On weekends, we have more visitors.
M: Oh, I see. Thank you.

B、短文理解。你将听到一篇短文，短文后面有5个问题，请根据短文的内容，在每小题所给的三个选项中选出一个能完成句子的最佳选项。短文听两遍。本题共5分。

Tom is a bus driver in this small city. He drives Bus No. 10, which runs east and west along the main street. This is a busy route, but it is in a nice part of the city. Tom likes his job because he gets off work quite early. From Monday to Friday, he works for eight hours, from 5:30 a.m. to 1:30 p.m . But on Saturdays, he works only for four hours. He doesn't work on Sundays. He usually spends Sundays with his family. Next year, Tom will be 60 years old and he will retire. Tom has worked hard for the past 30 years, and he wants to retire as soon as possible so that he can enjoy his family time with his grandchildren.

C、朗读短文。你将会在屏幕上看到一篇短文，准备30秒钟，按照提示朗读并在规定时间内录音。本题共3分。
One fine evening a young princess went out to take a walk by herself in a wood; and when she came to a spring of water, she sat herself down to rest a while. Now she had a golden ball in her hand, which was her favourite plaything. After a time she threw it up so high that she missed catching it as it fell; and the ball bounded away, and rolled along on the ground, until at last it fell down into the spring. The princess looked into the spring after her ball, but it was very deep, so deep that she could not see the bottom of it. She began to cry, and said, 'If I could only get my ball again, I would give all my fine clothes and jewels, and everything that I have in the world.'

D、情景对话。请你根据所给的情景与提示扮演角色，进行提问或回答4个问题。在完成每个问题之前，你有5秒钟左右的准备时间，按照提示在规定时间内录音。本题共4分。
角色： Mary 和 小兵，学生
情景：两学生在校园见面打招呼。Mary看上去不舒服，她有些发烧，小兵建议她去图书馆旁边的医务室看医生。 
        你将扮演小兵的角色。
Mary: Good afternoon, Xiao Bin. <电脑屏幕显示>
考生: Good afternoon, Mary. You don't look well today.

Mary: Yes, I feel cold. <电脑屏幕显示>
考生: What's wrong with you?

Mary: I don't know. Maybe I have a fever. <电脑屏幕显示>
考生: You should go to see a doctor.

Mary: Do we have a clinic in our school? <电脑屏幕显示>
考生: Yes, it's just near the library.

Mary: Thank you. I'll go there soon. <电脑屏幕显示>
E、口头作文。下面是“我”昨天上学路上遇到的事请情。你根据所给的图片进行1分钟的口头作文。在进行口头作文前，你有50秒左右的准备时间，按照提示在规定时间内录音。本题共5分。
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给分信息点建议：1) I rode my bike to school; 2) I fell down from bike; 3) I was injured; 4) a taxi driver sent me to hospital; 5) a doctor treated me and I thanked them.
听力答案：
A）1. B

2. A

3. C

4. B

5.B

6. C

7. C

8. A

B) 9. A

10. B

11. C

12. B

13. A

试题三
对话理解。本部分共有四段对话，每段对话后有两个问题。请根据对话内容，在各题所给的三个选项中选出一个最佳答案，用鼠标在题号前选择。每段对话听两遍。本题共8分。
听第一段对话，回答第1---2小题。
(
) 1. When was Mary's birthday?


A. Sunday.




B. Saturday.


    C. Friday.

(
) 2. What did Mary get from her uncle?


A. Roses.





B. A bike.



C. A cat.

听第二段对话，回答第3---4小题。
(
) 3. What did Tom do before?


A. A singer.




B. An office worker.



C. A teacher.

(
) 4. How many boys are there in Tom's class?


A. Eleven.




B. Twelve.



C. Twenty-two.

听第三段对话，回答第5---6小题。
(
) 5. Where did Peter go last summer?


A. Shandong.




B. Hunan.



C. Guangzhou.

(
) 6. What do we know about Mary?


A. She likes travelling.


B. She studies hard.


C. She needs a plan.

听第四段对话，回答第7---8小题。
(
) 7. What place is the woman looking for?

The library.




B. The bus stop.



C. The museum.

(
) 8. How long is the distance between the bus stop and the library?


A. About 5 minutes.

B. About 8 minutes.
C. About 12 minutes.

短文理解。你将听到一篇短文，短文后面有5个问题，请根据短文的内容，在每小题所给的三个选项中选出一个能完成句子的最佳选项。短文听两遍。本题共5分。
 (
) 9. Mary wants to buy her father a gift because it’s going to be _________.

the Father’s Day

B. her father’s birthday

C. a big sale day

(
) 10. Mary's father used to _____________ on weekends.


A. drink beers




B. go fishing 



C. work in gardens

(
) 11. Mary could spend _________ on her father's gift.


A. $60





B. $58




C. $45

(
) 12. Last year, Mary gave her father some___________ as gifts.


A. fishing tools



B. T-shirts

C. gardening tools

(
) 13. Lately, Mary's father likes to __________ on weekends.


A. go fishing




B. read newspaper

C. work in the garden

朗读短文。你将会在屏幕上看到一篇短文，准备30秒钟，按照提示朗读并在规定时间内录音。本题共3分。
A Man was going to the house of a rich person. As he went along the road, he saw a box of good apples at the side. He said, "I don't want to eat those apples; for the rich man will give me much food; he will give me very nice food to eat." Then he took the apples and threw them away into the dust. He went on and came to a river. The river had become very big; so he could not go over it. He waited for some time, then he said, "I cannot go to the rich man's house today, because I cannot get over the river." He began to go home. He didn't eat anything that day. He came to the apples, and took them out of the dust and ate them.

情景对话。请你根据所给的情景与提示扮演角色，进行提问或回答4个问题。在完成每个问题之前，你有5秒钟左右的准备时间，按照提示在规定时间内录音。本题共4分。
角色： Tom和小芳，学生。
情景：两人在讨论各自的兴趣爱好，Tom喜欢球类运动，小芳喜爱音乐舞蹈等。
        你将扮演小芳的角色。
Tom: Hi, Xiao Fang. What are you doing? <电脑屏幕显示>
考生: 

Tom: Dancing skills? Do you like dancing? <电脑屏幕显示>
考生:   

Tom: What about music? Do you like music?
考生： 

Tom:  Well, I like playing basketball and football. <电脑屏幕显示>
考生:  

Tom: I often play basketball with my roommates. <电脑屏幕显示>
E、口头作文。下面是Xiao Bin上周五的一次经历。请你根据所给的图片进行1分钟的口头作文。在进行口头作文前，你有50秒左右的准备时间，按照提示在规定时间内录音。本题共5分。
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试题三文字材料及参考答案
A、对话理解。本部分共有四段对话，每段对话后有两个问题。请根据对话内容，在各题所给的三个选项中选出一个最佳答案，用鼠标在题号前选择。每段对话听两遍。本题共8分。
听第一段对话，回答第1---2小题。
M: Hi, Mary. Last Saturday was your birthday, wasn't it?
W: I had a party that day, but actually, my birthday was on Friday.

M: Oh, I see. How was the party?

W: It was wonderful. I got many gifts.

M: Really? What did you get? 
W: Well, my parents gave me a bike, my uncle gave me a pet cat.

M: How about Jack? What did he give you?

W: He gave me beautiful roses.

听第二段对话，回答第3---4小题。
W: Hi, Tom. I heard you changed your job?
M: Yes, I’m tired of office work.

W: How is your new work?

M: Very good. I like teaching little kids. They are so lovely. 

W: How many kids do you teach?

M: There are twenty-two kids in my class, half are boys and half are girls.

W: What do you teach these little kids?

M: Well, some singing and dancing, sometimes I play games with them.

W: They must be very fond of you.

听第三段对话，回答第5---6小题。
W: Morning Peter, what are you doing?

M: I'm planning for my summer vacation.

W: You like travelling a lot. Where are you going this summer?

M: I'm not very sure yet. Last summer, I visited some cities in Shandong. 

W: So you won't visit large cities this year, will you?

M: No, I am thinking of going to small cities in Hunan this summer. What about you, Mary?

W: Well, I think I will stay in Guangzhou again and study. 

M: Come on. You need a rest.

听第四段对话，回答第7---8小题。
W: Excuse me, sir. How can I get to the City Museum?

M: Oh, the Museum is in the city center, on the main street.

W: How could I get there?

M: There is a bus stop there. Take bus No.12 and get off at the stop, City Library.

W: How long shall I walk after getting off the bus?

M: You need to walk for about five minutes. The Museum is opposite  the library.

W: Thank you very much.

B、短文理解。你将听到一篇短文，短文后面有5个问题，请根据短文的内容，在每小题所给的三个选项中选出一个能完成句子的最佳选项。短文听两遍。本题共5分。

Next Sunday is Father’s Day, and Mary wants to buy a special gift for her father. Her father was fifty-eight and would retire in two years. She looked at the Father’s Day advertisements in the newspaper, but they mostly had sales on ties and bottles of beer. Her father doesn’t like to wear ties, and he never drinks beer. He used to go fishing on the weekends, but lately he’s been staying home and working in the garden. Mary can spend about $45 on her father’s gift. She wants to buy him something that he will use every week. Last year she got him a sweater and two T-shirts. She wants to get him something different this year, such as gardening or fishing tools. 
C、朗读短文。你将会在屏幕上看到一篇短文，准备30秒钟，按照提示朗读并在规定时间内录音。本题共3分。
A Man was going to the house of a rich person. As he went along the road, he saw a box of good apples at the side. He said, "I don't want to eat those apples; for the rich man will give me much food; he will give me very nice food to eat." Then he took the apples and threw them away into the dust. He went on and came to a river. The river had become very big; so he could not go over it. He waited for some time, then he said, "I cannot go to the rich man's house today, because I cannot get over the river." He began to go home. He didn't eat anything that day. He came to the apples, and took them out of the dust and ate them. 

D、情景对话。请你根据所给的情景与提示扮演角色，进行提问或回答4个问题。在完成每个问题之前，你有5秒钟左右的准备时间，按照提示在规定时间内录音。本题共4分。
角色： Tom和小芳，学生。
情景：两人在讨论各自的兴趣爱好，Tom喜欢球类运动，小芳喜爱音乐舞蹈等。
        你将扮演小芳的角色。
Tom: Hi, Xiao Fang. What are you doing? <电脑屏幕显示>
考生:I'm practicing my dancing skills.

Tom: Dancing skills? Do you like dancing? <电脑屏幕显示>
考生: Yes, I like dancing very much. 

Tom: What about music? Do you like music?
考生：Yes, music and dancing are my hobbies. What are your hobbies?

Tom:  Well, I like playing basketball and football. <电脑屏幕显示>
考生: Who do you often play with?

Tom: I often play basketball with my roommates. <电脑屏幕显示>
E、口头作文。下面是Xiao Bin上周五的一次经历。请你根据所给的图片进行1分钟的口头作文。在进行口头作文前，你有50秒左右的准备时间，按照提示在规定时间内录音。本题共5分。
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给分点建议：1) Last Friday, Xiao bin was passing a basin; 2）He found that the tap was not shut well and water was dropping; 3) He went over to turn off the tap to stop water dropping; 4) He was praised by a teacher; 5) Everyone has the duty to save water; 

听力答案：
A). 1. C

2. C

3. B

4. A

5. A

6. B

7. C

8. A

B) 9. A

10. B
11. C
12. B
13. C

试题四
对话理解。本部分共有四段对话，每段对话后有两个问题。请根据对话内容，在各题所给的三个选项中选出一个最佳答案，用鼠标在题号前选择。每段对话听两遍。本题共8分。
听第一段对话，回答第1---2小题。
(
) 1. What are they talking about?


A. Holiday plans.


B. Travelling.
 


C. Visiting friends.

(
) 2. Where is the man's uncle?


A. Xin Jiang.



B. Qing Hai



C. Beijing.

听第二段对话，回答第3---4小题。
(
) 3. How much should the woman pay for the apples she bought?


A. $5.




B. $7.




C. $13.

(
) 4. What fruits did the woman fail to buy?


A. Apples.



B. Strawberries.


C. Bananas

听第三段对话，回答第5---6小题。
(
) 5. Which subject is Mary poor at?


A. History.



B. Maths.



C. Physics.

(
) 6. What do you know about Tom?


A. He works hard for his English.


B. He is not good at maths.


C. He likes geography.

听第四段对话，回答第7---8小题。
(
) 7. When is the man's sister's birthday?


A. This Friday.       B. This Saturday.


C. This Sunday.

(
) 8. What will Mary do this Saturday?


A. Go to a birthday party.


B. Help the man to choose gifts.


C. Buy some gifts for little girls.

短文理解。你将听到一篇短文，短文后面有5个问题，请根据短文的内容，在每小题所给的三个选项中选出一个能完成句子的最佳选项。短文听两遍。本题共5分。
   (
) 9. Tom is a __________ in the company.




A. secretary



B. boss





C. salesman

(
) 10. Tom can't go home and take a rest because he _________.


A. is very sick



B. has many things to do


C. is going to London

(
) 11. There are ________ office workers in the office.


A. 4




B. 14






C. 40

(
) 12. Tom's boss _____________.


A. caught a cold



B. took a few days off

C. went to London

(
) 13. The office workers might take several days off if they _________.


A. don't have any work to do

B. want to visit London

C. are sick

C、朗读短文。你将会在屏幕上看到一篇短文，准备30秒钟，按照提示朗读并在规定时间内录音。本题共3分。
One day, a little monkey is playing by the well. "Oh! My god! The moon has fallen into the well!" An older monkey runs over, takes a look, and says, "Goodness! The moon is really in the water!" A group of monkeys run over and look at the moon in the well, "The moon fell into the well! Come on! Let’s get it out!" Then, the older monkey hangs on the tree upside down, with his feet on the branch. He pulls the next monkey’s feet with his hands. All the other monkeys follow him one by one down to the moon in the well. Just before they reach the moon, a monkey raises his head and happens to see the moon in the sky, He shouts excitedly, "Oh, look! The moon is still in the sky!"

D、情景对话。请你根据所给的情景与提示扮演角色，进行提问或回答4个问题。在完成每个问题之前，你有5秒钟左右的准备时间，按照提示在规定时间内录音。本题共4分。
角色：Jack，家长；Mrs. Smith, 老师。
情景：Jack的女儿将在九月上七年级，他向Mrs. Smith了解新学校的一些情况。
        你将扮顾客Jack的角色。
Mrs. Smith: Good morning. What can I do for you? <电脑屏幕显示>

考生:   
Mrs. Smith：Welcome! Which grade will she be in? <电脑屏幕显示>
考生:  

Mrs.Smith: Good. Do you have any questions? <电脑屏幕显示>
考生:   
Mrs.Smith: The new term begins on Sept. 1st. You can come on that day. <电脑屏幕显示>
考生:  

Mrs. Smith: You don't need to bring anything. Our school is a boarding school. <电脑屏幕显示>

E、口头作文。下面是Xiao Bin上周五的一次经历。请你根据所给的图片进行1分钟的口头作文。在进行口头作文前，你有50秒左右的准备时间，按照提示在规定时间内录音。本题共5分。
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试题四文字材料及参考答案
A、对话理解。本部分共有四段对话，每段对话后有两个问题。请根据对话内容，在各题所给的三个选项中选出一个最佳答案，用鼠标在题号前选择。每段对话听两遍。本题共8分。
听第一段对话，回答第1---2小题。
M: 
Hi, Mary. We'll have the summer vacation soon.

W: 
Oh, yes. I'm look forward to it.

M: 
What do you plan to do for the vacation?
W: 
Well, I'm thinking of visiting Xin Jiang or Qing Hai for a week or so. 

M: 
Great. I went there last summer. It's very beautiful.


W:
What about you? Do you plan to go travelling?

M: 
Maybe I’ll go to Beijing to visit my uncles. 

听第二段对话，回答第3---4小题。
M: 
Good morning, Madam. Can I help you?
W: 
Oh，yes. Give me one kilo of apples and two kilos of bananas, please.
M: 
OK, one kilo of apples ... and... two kilos of bananas. Here you are, madam.

W: 
How much are these?

M:  $5 for the apples and $7 for the bananas. Anything else? 

W:  Do you have strawberries?

M:  I'm sorry. We don't have strawberries.

听第三段对话，回答第5---6小题。
W: 
Hi, Tom! Are you ready for the exams next week？
M:  I've been quite busy with them. How about you, Mary? 
W: 
I'm worried about my physics. You know I'm not good at it.

M: 
Don’t worry. I’m sure you will do pretty well this time.

W: 
I can do well in history, geography, and English, but physics is really too difficult for me.

M:  Well, I'm working hard with my maths. It's not easy for me.

听第四段对话，回答第7---8小题。
M: 
Hi, Mary. Are you free this Saturday? 
W:
I'm not sure. What do you want me to do?

M: 
I need to buy some gift for my younger sister. This Sunday is her seventh birthday. 
W:
Oh, I see. I can help you with the gift.  

M: 
That's great. I don't really know what little girls like.

W: 
Haha, you can trust me.

B、短文理解。你将听到一篇短文，短文后面有5个问题，请根据短文的内容，在每小题所给的三个选项中选出一个能完成句子的最佳选项。短文听两遍。本题共5分。

Tom has a cold. He coughs a lot and he has a fever. He felt fine last night, but now he is very sick. Tom wants to go home and take a rest, but he can't. He is a secretary and he has a lot of work to do. He needs to make some calls to salesmen and he has four reports to write. His boss Mary went on a business trip to London. She won't be back until next week. Before she left, she asked Tom to take care of the office. There are fourteen office workers, and they are all very busy. Hopefully, they won't catch Tom's cold. If the office workers catch colds, they might take several days off work. 

C、朗读短文。你将会在屏幕上看到一篇短文，准备30秒钟，按照提示朗读并在规定时间内录音。本题共3分。
One day, a little monkey is playing by the well. "Oh! My god! The moon has fallen into the well!" An older monkey runs over, takes a look, and says, "Goodness! The moon is really in the water!" A group of monkeys run over and look at the moon in the well, "The moon fell into the well! Come on! Let’s get it out!" Then, the older monkey hangs on the tree upside down, with his feet on the branch. He pulls the next monkey’s feet with his hands. All the other monkeys follow him one by one down to the moon in the well. Just before they reach the moon, a monkey raises his head and happens to see the moon in the sky, He shouts excitedly, "Oh, look! The moon is still in the sky!"

D、情景对话。请你根据所给的情景与提示扮演角色，进行提问或回答4个问题。在完成每个问题之前，你有5秒钟左右的准备时间，按照提示在规定时间内录音。本题共4分。
角色：Jack，家长；Mrs. Smith, 老师。
情景：Jack的女儿将在九月上七年级，他向Mrs. Smith了解新学校的一些情况。
        你将扮顾客Jack的角色。
Mrs. Smith: Good morning. What can I do for you? <电脑屏幕显示>

考生:  Good morning, Mrs. Smith. My daughter will study in your school this September. 

Mrs. Smith：Welcome! Which grade will she be in? <电脑屏幕显示>
考生:  She will be in Grade Seven. 
Mrs.Smith: Good. Do you have any questions? <电脑屏幕显示>
考生: When does the new term begin? 
Mrs.Smith: The new term begins on Sept. 1st. You can come on that day. <电脑屏幕显示>
考生: What shall we bring to school?

Mrs. Smith: You don't need to bring anything. Our school is a boarding school. <电脑屏幕显示>

E、口头作文。下面是Xiao Bin上周五的一次经历。请你根据所给的图片进行1分钟的口头作文。在进行口头作文前，你有50秒左右的准备时间，按照提示在规定时间内录音。本题共5分。
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给分信息点建议： 1）Xiao Min was going to throw newspapers in the dustbin; 2) Xiao Fang stopped him; 3) Xiao Min was surprised; 4) Xiao Fang suggested to cut some nice articles from the newspapers; 5) All classmates share the good articles. 

听力答案：
A) 1. A

2. C

3. A 
4. B

5. C

6. B

7. C

8. B

B) 9. A

10. B
11. B
12. C
13. C
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